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Białe Błota, dnia 14.12.2021 r. 

BRG.0012.6.13.2021 

 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 14.12.2021 r.  

od godz. 14.15 w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka, radny Piotr 

Mądrzyński, radna Maria Wolsztyńska, radny Łukasz Wyszomirski, Sekretarz Gminy Ewa 

Galicka,   

Nieobecna: radna Patrycja Harczenko- Staszewska  

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka powitała osoby uczestniczące w posiedzeniu, 

odczytała pouczenie dot. ochrony danych osobowych i przedstawiła porządek posiedzenia.  

 

Temat posiedzenia:  

1. Podsumowanie działań Komisji Rewizyjnej Gminy Białe Błota w roku 2021 

2. Sprawy bieżące.  

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka odczytała treść punktów zapisanych w Statucie 

Gminy Białe Błota dot. sprawozdania z pracy Komisji Rewizyjnej za poprzedni rok. Prosiła 

Sekretarz Gminy Panią Ewę Galicką o przygotowanie dokumentów dot. wykazu analiz 

kontroli dokonywanych przez inne podmioty wraz z najważniejszymi wnioskami, 

wynikającymi z tych kontroli.  

Ad. 2 

Przewodnicząca Komisji odczytała terminy zaproponowanych  dat i tematykę obrad Komisji 

Rewizyjnej w I kwartale 2022 r.  

17.01.2022r. godz. 14.30 - Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2021r., które 
zostanie przedłożone Radzie Gminy Białe Błota na sesji rady gminy do końca stycznia zgodnie 
z § 96 pkt 1 Statutu Gminy Białe Błota. 
- Sprawy bieżące w tym materiały na sesję. 

14.02.2022r. godz. 14.30- Rozpoczęcie kontroli problemowej "Kontrola Referatu Dróg i 
Gospodarki Odpadami w Gminie Białe Błota w zakresie realizacji i nadzoru nad zawartymi 
umowami z podmiotami zewnętrznymi w 2021 roku".  
-Sprawy bieżące w tym materiały na sesję. 
21.03.2022r.godz. 14.30- Kontynuacja kontroli rozpoczętych.  
Sprawy bieżące w tym materiały na sesję.  
Radny Łukasz Wyszomirski mówił, że z miejscowości Łochowo wpływają prośby o przyjrzenie 
się pracy Referatu Dróg dot. analizy akcji: Zima.  
Członkowie komisji jednogłośnie zaakceptowali propozycje do planu pracy komisji.  
Radny Piotr Mądrzyński mówił, że na drodze powiatowej w miejscowości Łochowo w miejscu 
wjazdu na wiadukt obsuwa się asfalt, zapada się jezdnia. Prosił o interwencję w tej sprawie.   
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Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka pytała o zakup sprzętu AED do Łochowa.  
Sekretarz Gminy Ewa Galicka odpowiedziała, że obecnie trwa postępowanie, sprzęt dla 
potrzeb miejscowości Łochowo jest już zamówiony.  
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

Na podstawie nagrania  

protokół sporządziła: Anna Cabańska  

 

 

Przewodnicząca Komisji 

    Katarzyna Tomicka  

 

 
 

 

 

 

 


